
 
 

Protokoll	styrelsemöte	SBK	

Plats: Solna-Sundbybergs BK 

Tidpunkt: 2021-10-25 kl. 18:30 

Protokoll nr: 7 

Närvarande: Anna Ahlgren (via mobiltelefonen), Ann Carlson, Lennart Larsson, Åsa 
Nilsson och Anne Spännare 

Anmält förhinder: Johanna Boström Stone och Anna Löfblad 

1. Mötets	öppnande		
- Ordförande Lennart Larsson öppnade mötet.  

2. Godkännande	av	dagordningen	
- Styrelsen beslutade att fastställa den förelagda dagordningen. 

3. Val	av	justerare,	hela	styrelsen	inom	48	timmar	
- Val av justerare, hela styrelsen inom 48 timmar  

4. Föregående	protokoll	och	bevakningslista	
-  Protokollet är justerat och påskrivet. 

5. Ekonomi	
- Ekonomin är fortsatt god.  
- Agria har betalt 50 000 kronor, för sponsring av Nordiska Mästerskapen i Rallylydnad. 
- Åsa och Lennart försöker att avsluta Nordeakontot igen. 

6. Rapporter	sektorer	

6.1. Agility	
Sektorsansvarig: Ingen ansvarig.    

Kontaktperson: Vakant 

- Ingen nytt i sektorn att rapportera. 
 

6.2. HUS	
Sektorsansvarig: Marie Sundberg 



 
 
Kontaktperson: Johanna Boström 

- Ingen rapport har inkommit. 

6.3. PR/INFO	
Sektorsansvarig: Anne-Christine Stareborn.  

- Hemsidan uppdateras regelbundet. 

6.4. Rallylydnad	
Sektorsansvarig: Åsa Grundén 

Kontaktperson: Anne Spännare 

- Sektorn har koordinerat distriktets tävlingar, genom att dela ut domare till distriktets 
tävlingar. 

- Sektorn har haft en Inspirationsträff för klubbarnas representanter i vårt rallynätverk 
i distriktet. 

- Sektorn arbetar vidare med de Nordiska Mästerskapen i Rally. 

6.5. RUS	
Sektorsansvarig: Lars Magnusson 

Kontaktperson: Anna Löfblad  

- RUS ansvarig Lars Magnusson har deltagit på RUS konferens angående nytt MT. 

6.6. Patrullhund	
Sektorsansvarig: Susanne Hedlund 

Kontaktperson: Lennart Larsson 

- Inget nytt att rapportera. 

6.7. Räddning	
Sektorsansvarig: Olivia Jonsson 

Kontaktperson: Ann Carlson 

- Ingen rapport har inkommit. 

6.8. TÄS	
Sektorsansvarig: Lotta Wiklander 

Kontaktperson: Ann Carlson 

- Ingen rapport har inkommit. 



 
 
7. VU-rapport	
- VU beslutade att låta TÄS skicka en tävlingsledare utöver den inbjudna domare till 

domarkonferensen den 16–17 oktober, till en kostnad av 2 150 kronor. 

8. Inkommande	och	utgående	handlingar	
- Utgående handlingar, skickat kallelse till klubbarna inför höst och ordförandemöte. 

- Inkommande handlingar, enkät från den centrala valberedningen och en enkät från 
förbundsstyrelsen om hur organisationen mår just nu. 

9. Arbetsgrupper	inom	styrelsen	
-  Styrelsen diskuterade genomförandet av det kombinerade höstmötet och 

ordförandemötet. 

10. Höstmöte/Ordförandemöte	
- Det mesta är klart inför höstmötet. Mötet kommer att hållas på Vällingby BK och 

Ulrika Norell kommer att ansvara för diskussionerna på ordförandemötet. 

11. Övriga	frågor	
- Inga övriga frågor 

12. Nästa	möte	
- Januari 2022 

13. Mötets	avslutande	
- Mötet avslutades 19:30. 

 

 

 

 

 

____________________________ 
Lennart Larsson 
Ordförande 

 

 

 

 

 

____________________________ 
Ann Carlson 
Sekreterare 

 


